
 

SFO-forældrerådsmøde  

Mandag den 20. januar 2025 kl. 16:30-18:30 

Referat 

 

Sted: Personalerummet 

Mødedeltagere 
 
x = til stede 
a = afbud 
f = fraværende uden afbud 

Lotte Lind Larsen (forældrerepræsentant og formand) A 

Abdullah Kocak (forældrerepræsentant og næstformand) A 

Marie-Louise Vestergaard (forældrerepræsentant) X 

Lene Duus (forældrerepræsentant) X 

Ida Høigaard Wonsild (forældrerepræsentant) X 

Helle Muff (forældrerepræsentant) X 

Anita Hedegaard (SFO-fritidspædagogisk leder) X 

Dorthe Theibel (medarbejderrepræsentant) X 

Referent:  Anita Hedegaard 

 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkomst m/ gennemgang af 

dagsorden v Anita 

Dagsorden godkendt 

2. Valg af referent 

 

Anita skriver referat. 

3. Gennemgang af referat fra sidste 

møde og revideret 

forretningsorden 

3.1. SFO-forældrerådet havde få kommentarer til 

forretningsordenen, som rettes og sendes med referatet til 

godkendelse. Blandt andet foreslås det, at der ikke er en 

slutdato på forretningsordenen, men at den gennemlæses, 

hver gang der er valg.    

 

4. Nyt fra SFO 

4.1. Evaluering af opstart af 0. klasser 

- proces 

4.2. Status i SFO (Anita/Dorthe) 

4.3. Økonomi i SFO (Anita) 

 

4.1. Der er taget hensyn til de kommentarer, der er 

kommet og de vil forsøges udmøntet i konkrete 

forbedringer til næste 0. klasses opstart til sommer. 

Heldigvis er det tiltag, som er ret simple at implementere 

og også tiltag, der giver god mening i praksis.   

4.2. Der er godt gang i aktivitetsplanen efter opstart efter 

jul, og der er god energi blandt både medarbejdere og 

børn. Et nyt tiltag er pigefodbold, og der er mange 

pædagogiske overvejelser omkring aktiviteten, og hvad 

det kan give når vi vælger at dele dem op. Pigerne har 

ønsket at få lov til at prøve at spille uden drengene, da de 

har en fornemmelse af at det godt kan blive mere fysisk, i 

samspillet. Så det handler meget om også at få lov til at 

være fysisk uden drengenes indblanding, sammenhold og 

at være modig. Dorthe og Sofie starter et drageforløb op 

om torsdagene, hvor de vil lave drager fra bunden som 

forhåbentlig kan svæve.    



 

Der er valg til SFO-børneråd denne uge, og det er en 

spændende lærerig og demokratisk proces, som børnene 

går meget op i.  

SFO-pædagogerne har desuden opstartet en spændende 

proces, hvor de i samarbejde med LB vil forsøge at 

definere deres rolle og funktion som klassepædagog i 

skoledelen.  

4.3. Vi har et underskud i SFO på ca. 400.000 kr. og 

forsøger at spare, hvor vi kan, f.eks. på udgifter til 

aktiviteter og vikarer. Ida spørger, om det vil kunne gavne 

vores økonomi, hvis der ikke var så mange der melder 

deres børn til i ferier og så ikke benytter sig af tilbuddet 

alligevel. Det vil ikke gøre den store forskel økonomisk, 

men det gavner den daglige planlægning, at vi ved, hvem 

og hvor mange der kommer. Ida spørger, om Rundhøj SFO 

har erfaring med fondssøgning? Det har vi ikke og SFO-

forældrerådet vil være nysgerrige på, om det kunne være 

en mulighed.   

 

5. Evaluering af deltagelse 

skolebestyrelsesmøde d. 20/11 - 

24.  

Herunder foreslåede 

samarbejdsaftale. 

 

5.1. Det var fint at deltage i skolebestyrelsesmødet og få 

et blik for, hvad denne platform kan skabe af samarbejde 

mellem skole og SFO. Digital dannelse er stadig et relevant 

emne, som optager både fritidsdelen og skoledelen.   

Anita tager fat i Malene ift. den foreslåede 

samarbejdsaftale og det videre arbejde med denne.   

 

 

6. Evt.  

Forslag fra Ida til drøftelse 

6.1. Ida foreslår fysisk opslagstavle til flyere osv. ”Fra 

forældre til forældre”, som skal styres af en forælder. Her 

kunne man hænge flyere op fra divs. hundelufter søges 

etc. selvfølgelig med retningslinjer for hvad og hvordan 

man hænger det op og vedligeholder den. Ida vil gerne 

være tovholder på dette projekt.  

Glemt tøj - kommunikation om hvordan det håndteres på 

skolen til forældre (og børn) og hvorfor og hvordan det 

samles sammen. Eksempelvis er navne i tøjet en rigtig god 

ide, men skal primært ses som en hjælp til barnet selv.  

Der er kommet et nyt rum til opbevaring af det glemte tøj, 

og der vil komme melding fra Mads, så snart det er klart.  

Vi ønsker os udendørs skraldespande, der er lukkede, så 

fuglene ikke kan gå i dem. Det er rigtig ofte. at der er 

spredt affald ud over hele legepladsen. Vi har pt to 

skraldespande, der er åbne på legepladsen.  

 

 

 


